
Presentasjon av mitt kandidatur 
 

Personalia 

Navn: Kristina Brovold Liknes 

Alder: 43 år 

Bydel: Grünerløkka  

Hvor lenge har du vært medlem av SV: Medlem i Oslo SV siden 2005 

 

1. Bakgrunn 

- Hvilken faglig bakgrunn har du: Skole, utdanning, yrkesbakgrunn 

Jeg er seniorrådgiver i Utdanningsforbundet og jobber i 

forhandlingsseksjonen med ansvar for private områder (Skole/barnehage) 

siden 2013. Hadde permisjon fra mars til november 2021 for å jobbe som 

byrådssekretær. Har tidligere jobbet to år som lærer i Osloskolen og ni år i to 

ulike fagforeninger tilknyttet YS. 

Er utdannet Cand.Mag fra NTNU og har PPU fra UiO + praktisk arbeidsrett fra 

UiB 

 

- Hva gjør du i dag: Jobb, studier, annet 

Jeg jobber i 100 % stilling som seniorrådgiver i forhandlingsseksjonen i 

Utdanningsforbundet sentralt. 

 

2. Politisk / Organisatorisk erfaring 

- Hvilken politisk og/eller organisatorisk erfaringer har du (verv og annet 

engasjement) 

Fra mars til november 2021 var jeg byrådssekretær for byråd for kunnskap og 

oppvekst, Inga Marte Thorkildsen. Jeg var styremedlem i Grünerløkka SV fra 

2015-2017 og 2018-2019. Har også vært medlem i Oslo SVs representantskap, 

som delegat og vara, mer eller mindre sammenhengende siden 2015. Satt som 

SVs representant i driftsstyret til Frydenberg skole fra 2017-2021, siste år som 

leder. 

 

3. Politisk engasjement 

- Nevn tre saker du er engasjert i / som du har kompetanse på / kunne tenke deg 

å jobbe med / som blir viktig i valgkampen og inn i neste periode for SV 

Skolepolitikk 

Arbeidslivspolitikk 

Utjamningspolitikk 

 

4. Motivasjon 

På grunn av velgernes mulighet for å gi kandidater på listen et ekstra kryss er 

valgresultatet uforutsigbart og det er ingen plasser på bystyrelisten som kan regnes 

som “listefyll”. Alle kandidatene på listen må dermed være innstilt på å gjøre en jobb 

som enten fast representant eller gå inn i bystyregruppa som vara.  

- Hva er din motivasjon for nettopp å stå på bystyrelisten? 



Jeg har et sterkt politisk engasjement som jeg ønsker å formidle og sette ut i 

praksis, og jeg tror jeg kan være en stemme og bidragsyter for partiet mitt i så 

tilfelle. 

 

5. Arbeidskapasitet 

Nominasjonkomiteen er opptatt av at alle kandidater setter seg inn i hvilket verv det 

er de stiller til. Å sitte som representant eller vararepresentant for SV i Oslo bystyre 

er veldig givende, men også en krevende jobb. SV har få heltidspolitikere og 

rådgiverressurser. Det er mye sakspapirer som skal leses. I tillegg til de 

månedlige bystyremøtene må alle representanter sitte i et utvalg. Mellom 

utvalgsmøtene må man delta i fraksjonsmøter og storfraksjonsmøter (dersom vi 

beholder byrådsmakten). SVs gruppe har også egne gruppemøter. Det forventes 

dessuten at bystyrerepresentanter deltar på møter i partiorganisasjonen, og 

besøker lokallag når man blir invitert.  

- Har du noen tanker rundt din egen arbeidskapasitet? 

Jeg har en jobb som krever mye av meg, spesielt i visse deler av året, men jeg 

vet at jeg har tid og kapasitet til å kunne ta på meg et slikt verv. Som 

byrådssekretær fikk jeg kjenne på at det er tidkrevende å være politiker. Vi 

deltok på alle møter som en bystyrerepresentant er med på, så jeg vet hva det 

krever av tidsbruk.  

 

 


